
 

 

Beste raadsleden, 
 
Ik was aanwezig op de bijeenkomst van 11 september en wil graag u wat aandachtspunten geven tav 
het zwembad in het MFC in Burdaard. 
 
Het behoud van de basisvoorzieningen moesten in standgehouden worden en daaronder vallen de 
sportverenigingen zoals de voetbal en tennis. 
Burdaard heeft geen zwemvereniging maar wel veel trimzwemmers en recreatiezwemmers. (Wellicht 
zouden deze zwemmers een zwemclub moeten gaan oprichten om zo ook onder de basisvoorzieningen 
te vallen? (:-)) 
 
Ook zou ik willen pleiten voor alle andere zwembadgebruikers te weten de aquagym voor de ouderen, 
de medische therapiegroep voor mensen met een (tijdelijke)beperking om het zwembad te behouden. 
Op deze wijze blijven mensen langer fit en heeft het wellicht een inverdieneffect op de WMO. 
 
Laten we vooral niet vergeten alle zwemleskinderen. En dat zijn zijn er nogal wat. Over de 450 per week! 
De wachtlijsten bij andere zwembaden zijn zeker al een half jaar en de aansluitende mogelijkheid om 
het B diploma te behalen is er vaak ook al niet. Zwemlessen beperken vanwege de krapte op de markt is 
erg! Schoolzwemmen is afgeschaft en helaas verdrinken er nog steeds kinderen. 
 
Het zwembad in Burdaard is een duidelijk instructiebad. Een lichte rustige en overzichtelijk bad waar 
ook kinderen met de psychische, angstige en/of lichamelijke beperking zich snel thuis voelen. En dat is 
pure winst voor de samenleving. 
 
De gebruikers van het zwembad is divers. Het is geen groep die op de trom slaat als het gaat om hun 
eigen belang. Het is wel een groep die, vind ik, niet vergeten mag worden wanneer het besluit valt om 
het zwembad te sluiten. 
 
Met vriendelijke groet, 
Xx 
 


